

CIFAR is a Canadian-based global research organization that convenes extraordinary minds to address the most important questions facing science and humanity.

By building long-term, interdisciplinary, global communities of collaboration, we provide the world's top researchers with an unparalleled environment of trust, transparency and knowledge sharing. Our time-tested model inspires new directions of inquiry, creating a culture of risk-taking, accelerating discovery, and yielding breakthroughs across borders and academic disciplines.

Through knowledge mobilization, we are catalysts for change in industry, government and society.

In 2017, the Government of Canada appointed CIFAR to develop and lead the Pan-Canadian Artificial Intelligence (AI) Strategy, the world's first national AI strategy.

Our community of researchers includes more than 400 researchers from 161 institutions in 18 countries. Our fellows, chairs, scholars, and advisors are among the most highly cited researchers in the world. Twenty Nobel Prizes have been awarded to CIFAR-affiliated researchers.

We are supported by the governments of Canada, Alberta and Quebec, as well as foundations, individuals, corporations and Canadian and international partner organizations.

**SHORT VERSION:**

CIFAR is a Canadian-based global research organization that convenes extraordinary minds to address the most important questions facing science and humanity.

We are supported by the governments of Canada, Alberta and Quebec, as well as foundations, individuals, corporations and Canadian and international partner organizations.

---

Le CIFAR est une organisation de recherche mondiale basée au Canada qui rassemble de brillants cerveaux pour trouver réponse aux plus grandes questions auxquelles font face la science et l'humanité.

En créant des communautés de collaboration interdisciplinaires de longue durée d'envergure mondiale, nous offrons aux plus éminents chercheurs du monde un environnement incomparable centré sur la confiance, la transparence et le partage des connaissances. Notre modèle éprouvé inspire de nouvelles orientations de recherche, crée une culture de prise de risque, accélère la découverte et donne lieu à des percées par-delà les frontières et les disciplines universitaires.

Grâce à la mobilisation du savoir, nous sommes des catalyseurs du changement au sein de l'industrie, du gouvernement et de la société.

En 2017, le gouvernement du Canada a chargé le CIFAR de formuler et de diriger la Stratégie pancanadienne en matière d'intelligence artificielle (IA), première stratégie nationale en matière d'IA au monde.

Notre communauté compte plus de 400 chercheurs issus de 161 établissements dans 18 pays. Nos boursiers, nos titulaires de chaires, nos chercheurs et nos conseillers figurent parmi les scientifiques les plus cités du monde. Vingt chercheurs affiliés au CIFAR ont remporté un prix Nobel.

Nous recevons le soutien des gouvernements du Canada, de l'Alberta et du Québec, ainsi que de fondations, de donateurs individuels, d'entreprises et de partenaires canadiens et internationaux.

### **SHORT VERSION FRENCH**

Le CIFAR est une organisation de recherche mondiale basée au Canada qui rassemble de brillants cerveaux pour trouver réponse aux plus grandes questions auxquelles font face la science et l'humanité.

Nous recevons le soutien des gouvernements du Canada, de l'Alberta et du Québec, ainsi que de fondations, de donateurs individuels, d'entreprises et de partenaires canadiens et internationaux.

--